
 
 
 
 

NIEUWSBERICHT WERKGROEP INRICHTING NIEUWE AFDELING HUISARTSGENEESKUNDE 

 

De inrichtingswerkgroep Huisartsgeneeskunde is 

op 28 oktober weer bij elkaar geweest. Op de 

agenda stonden de inrichtingsplannen voor de 

secties Patiëntenzorg, Onderzoek en 

Studentenonderwijs (BaMa). 

De praktijk 

Voor de universitaire huisartsenpraktijk (UHP) zal 

de samenvoeging weinig consequenties hebben. 

Het AMC heeft immers (nog) geen patiëntenzorg, 

al bestaat daartoe wel de intentie. De werkgroep 

wil de integratie wel graag gebruiken om de 

ambities rond de UHP aan te scherpen, zodat de 

UHP zich meer onderscheidt van een reguliere 

ontwikkelpraktijk binnen het netwerk. Dit kan 

bijvoorbeeld gezocht worden in het ontwikkelen 

van nieuw coschap onderwijs. De wens van het 

AMC voor een praktijk in Zuid-Oost zou misschien 

moeten worden heroverwogen, gezien de 

voorgenomen concentratie van de afdeling op één 

locatie. Ferry, Ruud en Ursula spreken hierover 

door. 

Het onderzoek 

Nynke van Dijk heeft samen met collega-

onderzoekers vanuit beide huizen gewerkt aan 

een plan voor de toekomstige organisatie van het 

onderzoek. De voordelen van een fusie zijn: meer 

vaste staf, wat kan leiden tot verbetering van de 

opleiding voor promovendi, meer mogelijkheden 

tot het inrichten van een adequate ondersteuning, 

betere wervingsmogelijkheden, en een duidelijker 

gezicht naar buiten/ naar de regio. Nadelen zijn er 

ook, zoals dat we dan 1 van de 7 zijn i.p.v. 2 van de 

8 (en dat is voor sommige subsidies van belang); 

en er is door de omvang mogelijk minder binding 

met de afdeling als geheel.  

De bestaande onderzoekslijnen overlappen 

slechts weinig, zodat een fusie daarop niet direct 

consequenties heeft. Het lijkt dan ook logisch om 

met de zes bestaande lijnen van start te gaan: 

ouderenzorg, diabetes en overgewicht, soma en 

psyche (alle drie VU) en hart- en vaatziekten, 

oncologie en onderzoek van onderwijs (alle drie 

AMC).  

Opmerkingen vanuit de werkgroep (toegang tot 

harde schijven, minimale omvang 

onderzoekslijnen, verhouding met netwerk en - 

niet onbelangrijk - de structuur van de sectie: 

geleid door primus inter paris of door een 

sectiehoofd) komen terug in een herziene notitie. 

Studentenonderwijs 

Belangrijk voor het studentenonderwijs is dat er 

voorlopig nog twee faculteiten zijn. Dat betekent 

de facto twee verschillende opleidingen. Vanuit de 

afdelingen bestaat echter nadrukkelijk de wens 

om de master meer als een gezamenlijke 

inspanning te zien en daarvoor ook de 

infrastructuur snel samen te voegen (zowel voor 

de wetenschappelijke stage als voor het coschap). 

Voor de bachelor ligt dat veel gedifferentieerder. 

We kennen wel een overeenkomend keuzevak 

(AMC) of minor (VUmc) waarop samengewerkt 

kan worden. 

Zolang er twee gescheiden programma’s bestaan, 

lijkt samenvoegen van de staf niet logisch. En de 

staf is daar, waar de studenten zijn. Bovendien is 

het onderwijs vaak verweven met andere 

afdelingen. Twee locaties dus en twee teams, 

waarbij wel alvast kan worden begonnen met 

gezamenlijke activiteiten (zoals boven benoemd) 

en samenwerking bij onderwijsontwikkeling, 

keuze-onderwijs, klinisch redeneren. 

Tenslotte wordt de toekomstige overlegstructuur 

van de afdeling besproken. Als er straks 1 afdeling 

is, dan is er ook 1 MT, bestaande uit hoofd, 

opleiding, studentenonderwijs, research, netwerk 

en praktijk. De organisatie daaronder zal 

verschillen per sectie en per fase.  

Op 18 november praat de werkgroep verder en 

wordt meer duidelijk over ons inrichtingsplan! 

 

Namens de werkgroep, 

Henk van Weert, voorzitter 
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